
Besluitenlijst Vragenhalfuurtje 3.a.

d.d. 19 mei 2021

Deze besluitenlijst wordt na de vergadering door de griffie verzorgd en bevat de politieke conclusies en 
toezeggingen van de vergadering, voor wat betreft de punten die op de agenda stonden. Deze besluitenlijst wordt 
verspreid onder de raadsleden, commissieleden, de leden van het college van burgemeester en wethouders en 
andere belangstellenden binnen de organisatie. Voor deze agendapunten wordt, naast de besluitenlijst, ook een 
verslag gemaakt. Nadere inlichtingen kunnen worden ingewonnen bij de griffie, 
tel. 6292479 en email griffie@hilversum.nl

Agendapunt Advies van de woordvoerders in de commissie
1. Vaststellen agenda Vastgesteld
2. Mededelingen voorzitter Geen
3. Vragenhalfuur De volgende vragen zijn beantwoord door de portefeuillehouders:

1. vragen van de SP aan wethouder Heller over subsidie 
flexwonen;

2. vragen van de SP aan wethouder Heller n.a.v. brief 
MRA/duurzaamheid top 2021;

3. vragen van de SP aan wethouder Voorink n.a.v. besluitvorming 
verstedelijkingsstrategie MRA/Rijk;

4. vragen van Democraten Hilversum aan wethouder Voorink 
over muurschildering Wega-speelplein;

5. vragen van de SP aan wethouder Wolthers over gedupeerden 
toeslagenaffaire;

6. vragen van Democraten Hilversum aan wethouder Wolthers 
over zorgen bodemvervuiling onder talud Nieuwe Weg over 
Anna’s Hoeve;

7. vragen van de GroenLinks aan wethouder Wolthers over 
gemeenten kijken mee op sociale media.

Wethouder Heller zegt toe de raad aanvullend te informeren, naar 
aanleiding van de vragen over subsidie flexwonen. (T21/61)

Wethouder Heller zegt toe alle openbare stukken betreffende de 
voorlopige zienswijze en datgene wat in portefeuille-
houdersoverleggen is besproken, zo spoedig mogelijk met de raad 
te delen, naar aanleiding van vragen over de brief MRA/ 
duurzaamheid top 2021. (T21/62)

Wethouder Wolthers zegt toe de vragen over zorgen 
bodemvervuiling onder talud Nieuwe Weg over Anna’s Hoeve na 
de collegevergadering van 25 mei 2021 schriftelijk te 
beantwoorden. (T21/63)

Wethouder Wolthers zegt toe schriftelijk terug te komen op de in 
de commissie gestelde vragen over het meekijken van de 
gemeente op sociale media. (T21/64)


